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Geachte heer Hornman,

Op 13 februari jl. heeft u namens de fractie D66 Veldhoven een brief gestuurd waarbij 
u aangeeft dat uw partij, tijdens twee informatiebijeenkomsten voor de 
gemeenteraad, vragen heeft gesteld t.a.v. de ontwikkeling van de beoogde service
bioscoop aan de Geer in Veldhoven.
U bent van mening dat de bioscoop meer een onderdeel kan uitmaken van het 
centrumgebeuren indien er een doorgang via het huidige gemeentecomplex 
gerealiseerd wordt. Daarbij stelt u de twee volgende vragen:

1) Wat is uw visie op dit punt?
Ook wij onderschrijven een mogelijke meerwaarde van een korte fysieke verbinding 
tussen de servicebioscoop en Minneveld, Meiveld en parkeergarage.

2) In hoeverre kunt u deze voorziening in de planontwikkeling meenemen?
Bij de verdere uitwerking zal, indien de servicebioscoop gerealiseerd wordt, met 
een actieve en positieve grondhouding - in samenspraak met theater De Schalm - 
onderzocht worden wat de mogelijkheden zijn voor een korte routing.

Wij vertrouwen erop uw brief hiermee voldoende te hebben beantwoord.

Hoogachtend,
HET COLLEGE'VAN/BURGEMEESTER EN WETHOUDERS VAN VELDHOVEN

'e Ruiter drs. J.M.L.N. Mikkers
secretaris emeesti

Veldhoven werkt op afspraak
Voor alle producten en diensten waarvoor u aan de balie moet zijn, maakt u een afspraak via 
http://www.veldhoven.nl of bel 14 040. Via de site kunt u ook producten en diensten vanaf thuis regelen.
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Datum: 13 februari 2015

Betreft: art. 42-vragen mb.t. plannen voor een servicebioscoop 

Geacht College,

In het afgelopen jaar heeft u de raad tweemaal informatie gegeven over de plannen van de firma RSB 
Cinemas voor de ontwikkeling van een zogeheten servicebioscoop op de hoek Geer Het Lover. Deze 
brief behandelt twee vragen die we bij beide gelegenheden aan u, dan wel aan RSB Cinemas hebben 
gesteld.

De eerste vraag betrof de herbruikbaarheid van het bioscoopgebouw als zou blijken dat de bioscoop 
niet rendabel zou zijn. In de tweede bijeenkomst hebben u en RSB Cinemas ons op dit punt gerust 
gesteld. Het gebouw kan op zinvolle wijze ook voor andere bestemmingen worden ingezet.

De tweede vraag had betrekking op de doelstelling van (niet alleen) onze partij, namelijk een bioscoop 
die bijdraagt aan de levendigheid en aantrekkingskracht van het centrum. In dat geval zou het Veld- 
hovens centrumgebied zich onderscheiden van vergelijkbare centra in de regio. Tijdens de bijeenkom
sten bleek dat de aanlooproute naar de hoofdingang voorzien is via het Minneveld, terwijl ook via het 
Meiveld de bioscoop bereikbaar is. We meenden dat hiermee de bioscoop onvoldoende onderdeel 
uitmaakt van het centrumgebeuren en vroegen om een doorgang via het huidige gemeentecomplex, 
waarbij wij op de mogelijkheden wezen van de twee buitendeuren aan de Geerzijde van het complex. 
Wij kregen tot op heden geen duidelijke reactie op dit standpunt; van uw college, noch van RSB Ci
nemas.
In een aantal gesprekken met belanghebbenden in het City Centrum (vereniging van winkeliers, ver
eniging van eigenaren, projectleider COPr) hebben wij onze voorkeur getoetst. Uit die gesprekken is 
ons gebleken dat een dergelijke doorgang naar hun mening zeker zou bijdragen aan de verlevendi
ging van het Meiveld. Rekening houden met een doorgang zou kunnen passen in toekomstige be
stemmingen van dat deel van het complex en in ontwikkeling van het Meiveld, maar willen niet dat 
deze voorziening leidt tot vertraging van de planrealisatie van de bioscoop. D66 is van mening dat de 
komst van een service bioscoop een verrijking kan zijn voor het centrum gebied. Het zou nog meer 
bijdragen aan het centrum wanneer een dergelijke doorgang gerealiseerd zou kunnen worden.

Samenvattend delen wij u mede dat wij nog steeds hechten aan het meenemen van een dergelijke 
mogelijkheid in de aanstaande planontwikkeling. Wij willen graag van u weten (1) wat uw visie op dit 
punt is (2) en in hoeverre u deze voorziening in de planontwikkeling kunt meenemen. In de weten
schap dat u eerst op 24 febvruari weer ter vergadering bijeenkomt stellen wij de mondelinge beant
woording van de vragen op op 24 februari op prijs.

Met liberale groet, namens de fractie van D66 in Veldhoven:

Willem Hornman
D66 Veldhoven
info@willem-hornman.nl

vooruit
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